
SESTALO SE JE PREDSEDSTVO OK SZDL

Pri usmerjenem
izobraževanju
se zopet zatika

Pred Socialistično zvezo in njene or-
gane zopet prihaja gradivo o prehodu
na usmerjeno izobraževanje! V pomla-
danskem obdobju, ko je že stekla širo-
ka razprava, je bil takratni predlog kot
nepopoln - in nedorečen zavrnjen. Pri-
pravljalci so nam ga tokrat zopet ponu-
dili v razpravo, pa vendar zopet ugotav-
Ijamo vrsto pomanjkljivosti. Pa naj si
bo to predlog mreže šol v naši občini
(nekaj žc obstoječih strokovnih šol je
izpuščenih, nckaj kar jih ne sodi na
usmerjeno izobraževanje. Vrsto pikrih
in upravičcnih kritik jc hilo danih na
račun pripravljalca gradiv (nikakor pa
ni bilo moči zaslediti, kdo to pravza-
prav je?!), ki tudi tokral pušča vrsto
stvari nedorečenih. Povsem logično bi
tako npr. bilo, da se prav na osnovi žc
obstoječih strokovnih šol v Ljubljani
pričnc dograjevati sistcm usmerjcnih
šol, ne pa, da se prav prve pušča po-
vsem ob strani oziroma se njihovc
zmogljivosti ter vsebina dela prenaša
tako nekako »po okusu nekoga«.
Najbrž pa se naša celotna družbenopo-
litična skupnost nahaja v dovolj resnih
prizadevanjih za uveljavljanje politike
ekonomske stabilizacije, kar bi seveda
moralo biti v prvi vrsti razvidno tudi iz
tako zasnovanih mrež šol v našem me-
stu.

Sveta za vzgojo in izobraževanje in
usmerjeno izobraževanje pri OK
SZDL sta sprejela tudi akcijski pro-
gram za izvedbo te še kako pomembne
»šolske reforme«, pa vendar lahko re-
čemo, da se vrsta pomembnih aktivno-
sti - konkretneje vključevanja poseb-
nih nalog, ki izvirajo iz problemov
usmerjenega izobraževanja v osnutke
in predloge samoupravnih sporazumov
in planov organizacij združenega dela
in bi jih morali opraviti do sredine
prejšnjega meseca, že prenašajo v no-
vember. Premalo ta program posega

tudi na področje vključevanja in trdne-
ga sodelovanja tako kadrovskih delav-
cev, kot tudi obrtnih združenj, da o
tem, da ni vključen odbor podpisnikov
štipendijske politike, sploh ne ome-
njajo.

Skratka, tako je ocenilo tudi pred-
sedstvo, priča smo zopet aktivnostim,
ki žal tokrat že v drugcm poskusu osta-
jajo brez potrebe nedodelane in bodo
zato tcrjalc od nosilcev razprave vrsto
naporov.

PST zgraditi do leta 1984!
O vrsti problemov, ki spremljajo in

zavlačujcjo izgradnjo poti spominov in
tovari.štva jc prav tako tckla bcscda na
prcdscdstvu OK SZDL. Tcžko jc v
nekaj vrstic stisniti vrsto tega od tcžav-
ncga pridobivanja zemljišč, nc prcveč
spodbudnega podpisovanja družbcncga
dogovora, o vsc dražjih storitvah in dc-
lih na trasi, do uničcvanja ponekod že
zgrajene poti, do manjkajočih sred-
stvih, da o zamujenih rokih ne govori-
mo, ki spremljajo izgradnjo tega bi-
stvenega spomenika Ljubljani, mestu
heroju, ki je bilo kot edino herojsko
mesto obdano z žico, a je v svojem boju
ponosno kljubovalo okupatorju. Pot
spominov in tovarištva do leta 1981, ko
bomo v Ljubljani praznovali 40 oblet-
nico ustanovitve OF slovenskega naro-
da, ne bo dograjena. Vse napore mora-
jo zato občani vseh petih ljubljanskih
občin strniti v skupno akcijo, da bo le-
ta 1984. leta dokončana. Samo izgrad-
njo gre zatorej vključiti v srednjeročne
programe razvoja za obdobje
1981-1985, dosledneje je potrebno za-
htevati obveznosti vseh podpisnikov, z
organiziranjem tako imenovanih vi-
kend akcij, v njih naj bi sodelovali pre-
težno mladina in delavci Ljubljane, pa
bi lahko vsi skupaj prispevali neposre-
dno kar največ!


